

Chapter 1 At the Beginning of a Lesson

开始上课

1 Basic Greetings 基本问候

2 Greetings after a Holiday 假期归来后的问候

3 New Instructor's Self-introduction 新教师的自我介绍

4 Class Attendance 出勤

5 Curriculum Requirements 课程要求

- 1) *Fundamentals of Nursing* is a required course not an elective course.
《护理学基础》是必修课而不是选修课。
- 2) Students are required to participate in class activities actively such as group discussion.
要求学生积极参与课堂教学活动，如小组讨论等。
- 3) While I'm demonstrating, you should take some notes, which will help you a lot when you go over your lessons.
我示范时，你们应该做些笔记，这有助于你们复习。
- 4) You will have to spend more time practising the nursing procedures.
你们要多花些时间练习护理操作。
- 5) The best way to learn *Fundamentals of Nursing* is to practise more.
学习护理学基础的最好方法是多练习。
- 6) You should often practise the essential nursing skills after class.
你们课后应多练习基本护理技能。
- 7) Remember, practice makes perfect.
记住，熟能生巧。
- 8) The evaluation of this course includes regular grade (20%) and final exam grade (80%). The former includes written assignment, class attendance, etc; the later includes paper test (50%) and nursing procedures performance (30%).
本课程成绩包括平时成绩（占20%）和期末考试成绩（80%）。平时成绩包括书面作业、出勤等。期末考试成绩包括书面考试（占50%）和护理操作考试（占30%）。
- 9) Oral presentation will be required in classroom setting.
要求课堂上口头汇报。
- 10) Students are required to carry out a group project.
要求学生完成小组作业。
- 11) Students will be divided into five or less per group to work on the project.
不超过五个同学组成一组来完成作业。
- 12) The group will be expected to write up a proposal and submit it at the end of the presentation.
每个小组书写一份提案，堂上汇报后上交。
- 13) Students are required to write an individual paper. The total word limit is between 2,000 to 2,500 words.
要求完成个人论文，字数限定在2000到2500字。